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Emne: Spørsmål til fylkesordfører til Fylkestinget 4-5 oktober.
Vedlegg: 

Spørsmål til fylkesordfører:

Innføring av tidsdifferensierte bompenger i og rundt Bergen har virket en periode. Dette har medført mindre biltrafikk og mindre
inntekter fra bilistene, som selvsagt er bra for nærmiljøet i Bergen.
Hvor ser fylkesordføreren for seg å dekke inn bortfallet av inntekter, eventuelt hvilke utbyggingsprosjekt skal utsettes?
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